
Styrelsemöte 2015-11-19 
Närvarande: Fabiola Jansson, Ulrika Brün,  
Veronica Alm, Karin Striegel, Stefan Jansson 
. 
 

§ 1 Mötets öppnande 

§ 2 Val av justerare för mötet 
 Fabiola Jansson 

§ 3 Föregående mötesprotokoll 
Ulrika gick igenom föregående mötesprotokoll som godkändes av styrelsen.  

§ 4 Ekonomi 
I dagsläget har vi 34199 kr på kontot och halloweenhoppningen gav oss 
3900 i försäljning. 

§ 5 Medlemmar 

 Vi är 68st medlemmar 

§ 6 Rapporter och skrivelser från:  

• Hästägarna 
  
• Tävlingssektionen 

Det kom in förslag på att ha lägre pris för dom som är lite yngre  upp 
till 10 år. Vilket blev då 50 kr för icke medlem och 30 kr för medlem. 

• Ungdomssektionen 
 

§ 7 Övriga frågor 
Det har kommit in önskemål om att ha speglar på hela kortsidan i ridhuset 
och det bestämdes att vi skulle köpa in det. Sjukhagarna kommer att få 
trästaket till våren då vi har haft hästar som har fastnat i tråden. Vi kommer 
att ha möte 14/12 kl.18.00 för dom som tränar hos oss för att se vad det finns 
för önskemål av tränare till nästa år. 

§8 Nästa möte 
 15/12  kl.18.00 på telecenter 



 
§ 8 Mötets avslutande 

 

 

 

 

___________________________                __________________________ 

Vice ordf. Ulrika Brün Justerare Fabiola Jansson 


